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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 1/2018 

Kulturní komise,  

které se uskutečnilo 

v neděli 11. 2. 2018 v 18:00 hodin  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro). 
 

 

 

Přítomni: Dalimil Nevečeřal, Eva Bočková, Michal Dziedzinskyj, Gabriela Jirousková, 

Alena Tučková, Marek Výborný  

Omluveni: Josef Wolf 

Neúčast: Albert Juna 

Hosté: Jan Řehák – radní pro kulturu 

 
1. Předseda komise zahájil jednání rekapitulací podnětů z minulých jednání. Bylo 

zjištěno, že Komise pro cestovní ruch se aktuálně zabývá podněty k záměru nové 

naučné stezky. Finanční výbor provedl pouze namátkovou kontrolou vyúčtování 

dotací za rok 2016, v případě programu na podporu kultury nenašel žádné 

nedostatky.  

Dále předseda komise konstatoval, že doporučení komise podpořit další ročník 

koncertů v synagoze bylo ze strany města podpořeno. Výstavní činnost v Galerii 

Dvojdomek byla nejprve rozpočtově výrazně omezena, na jednání zastupitelstva 

však bylo vyhověno návrhu Mgr. Výborného a částka byla navýšena. Návrh komise 

na odborné restaurátorské posouzení a ošetření uměleckých děl v Gallery Cyrany, 

příp. na jejich reinstalaci a větší propagaci ze strany města podpořen nebyl.    

Dále bylo konstatováno, že zpětná vazba na podněty Kulturní komise je ze strany 

vedení města většinou špatná. Zápisy komise jsou v Radě města zpravidla 

projednány se závěrem Rada města bere zápis na vědomí. 
 

2. Komise se dále zabývala předloženými žádostmi o dotaci na podporu kultury, které 

byly spolu s vyúčtováním dotací za uplynulý rok zaslány členům komise 

s předstihem elektronickou poštou. Po diskuzi navrhuje Kulturní komise vyhovět 

všem žadatelům v plné výši s ohledem na to, že souhrn všech požadavků je nižší 

než částka vyčleněná na podporu kultury.  
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Žadatel: Požadovaná částka: Navržená částka: 

1. PS Vlastislav 85.000 Kč 85.000 Kč 

2. Církev čs. husitská 15.000 Kč 15.000 Kč 

3. DS Heřman 30.000 Kč 30.000 Kč 

4. Církev evangelická 3.000 Kč 3.000 Kč 

5. Živé město 20.000 Kč 20.000 Kč 

6. SAKO HM 90.000 Kč 90.000 Kč 

7. Spolek Heřmani 51.200 Kč 51.200 Kč 

Součet: 294.200 Kč 294.200 Kč 

  

3. Zbývající částku 55.800 Kč kulturní komise doporučuje přesunout do rezervy Rady 

města nebo rezervy starosty. 
 

4. Členové komise byly osloveni s požadavkem vedení města na předložení návrhů 

akcí k pořádání oslav, které připomenou výročí 100 let republiky. Zároveň byly 

členové komise vyzváni k aktivní spoluúčasti na oslavách. Mgr. Výborný nabídl 

poskytnutí dobových materiálů z archivu PS Vlastislav pro využití na plánované 

výstavě v Galerii Dvojdomek. Dále by mohl Vlastislav zorganizovat krátký hudební 

program např. při vernisáži výstavy. Předseda komise sdělil, že městská organizace 

SPOKUL se bude aktivně účastnit akcí, které se budou konat v budovách židov-

ských památek a příp. městského kina. Další návrhy ze strany členů komise nepadly. 
 

5. Dále komise jednala o záměru výroby a umístění pamětní desky K.J.Zakoutského 

na budovu základní školy. Komise se záměrem souhlasí a doporučuje nejprve ověřit 

údaje uvedené na pamětní desce. 
 

6. V rámci diskuze o plánu kulturních akcí byly doplněny některé akce, které 

připravují členové komise v rámci svých aktivit. Předseda komise představil nový 

projekt Večery pod lampou v městském kině.  
 

7. Dále se diskutovalo o možnosti zúčastnit se veletrhu Region Propag v Pardubicích, 

na kterém můžeme prezentovat naše město s veškerým děním zdarma. Neexistuje 

však stále materiál, který by propagoval naše město se všemi službami pro 

návštěvníky a významnými akcemi. Předseda komise předložil svůj návrh, co by 

takový materiál mohl obsahovat. Členové komise doporučují vydat před veletrhem 

a letní sezonou materiály alespoň v menším nákladu a do příštího roku je příp. 

dopracovat nebo rozšířit.  
 

8. Jednání komise bylo ukončeno v 19:30. 

Zapsal: Dalimil Nevečeřal, v.r. 
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